
Zápis z jednání pastorační rady farnosti Svitavy dne 15.9.2023 
 

Přítomní.: o. Antonín Basler, o.V. Dolák,  o. P. Krajčovič, o. Jan Slíva, M. Holubová,  L. Dvořáková,  

D.Rusová,  A. Gruberská, J. Pecháčková, J. Bezděková, H. Půlkrábková, A. Kosinová, J. Škavrada, M. Štrych, 

Z. Pešina, V. Půlkrábek,  M. Matoušek,  J.Poštulka, A. Nádvorník, M.Rus, P. Ingr, Jonáš Ingr,  
 

 

1. Úvod, modlitba společná pro pastorační i ekonomickou radu.  

 

2. setkání o. biskupa Antonína pouze se členy pastorační rady. Povzbudil jednotlivé členy PR k 

vyjádření, co je na životě ve farnosti pěkného i co nám chybí: 

Co se nám líbí: 

- otevřenost, nabídka aktivit a příležitostí 

- práce s mládeží 

- příklad a nasazení otce Václava 

- ekumenismus 

- otevřená fara, možnosti setkávání 

- živé farní společenství 

- úroveň liturgické hudby 

- možnost denní mše sv. a adorace 2x týdně 

- tolerance a  svoboda 

- farní obědy otevřené pro zájemce 

Co se nám nelíbí/chybí: 

- že odešli otcové Pasionisté z Kalvárie 

- někdy šum v kostele po mši sv. 

- nepodporující zázemí romských dětí a tím jejich omezené možnosti 

- postludia 

- latinská mše v neděli 

  

Otec biskup uvedené nekomentoval, ve svobodě ponechává každému jeho názor. 

Sdílel svou osobní zkušenost modlitby sv. růžence  při každodenní pravidelné procházce, kdy po čase 

jednotlivá tajemství přinášejí bohatství poznání. Např. radostný růženec, první tajemství, 

zvěstování, je podobné sv. křtu, druhé tajemství nás učí chodit s Bohem, nést jej druhým, třetí,  

narození je možno připodobnit proměňování a svatému přijímání. 

     

3. plánované akce: 

29.10. biřmování 

7.1. Tříkrálový průvod 

 

 

7. Závěr a požehnání 

 

 

Další setkání PR je plánováno na 19.1.2024 v 19 hod. na faře                       zapsal Pavel Ingr 15.9.2023 


